

Title (en)

Method and device for discarding unused ordered media of a print order

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Entsorgen unbenutzter geordneter Medien eines Druckauftrags

Title (fr)

Procédé et dispositif pour éliminer les supports d'un ordre d'impression rangés et non utilisés

Publication

EP 1226955 A2 20020731 (DE)

Application

EP 02001070 A 20020122

Priority

US 77238401 A 20010129

Abstract (en)

Printer (26) has a first input for carrying first data media and a second input source for an ordered set of media. The set contains a number of sheets with different properties. A user interface (13) allows a user to select a first part of the ordered media that are to be used in a print job and a second set of the ordered media that are to be disposed off to a shredder (23). A processing unit is designed to process user commands so that the corresponding media are used for the correct purpose. An Independent claim is made for a method for printing a print job in which a user can control which media are used for a print job and which are disposed of in a shredder.

Abstract (de)

Eine Druckvorrichtung (26) umfasst erfindungsgemäß eine erste Eingabequelle (32) zur Aufnahme eines ersten Mediums und eine zweite Eingabequelle (33) zur Aufnahme mindestens eines Satzes an geordneten Medien. Der Satz an geordneten Medien umfasst eine Vielzahl von Bogen mit unterschiedlichen physischen Eigenschaften. Eine Benutzeroberfläche (13) umfasst eine Eingabevorrichtung, über die ein Benutzer einen ersten Teil der geordneten Medien, die in einem Druckauftrag zu verwenden sind, und einen nicht erwünschten zweiten Teil der geordneten Medien, die zu entsorgen sind, auswählen kann. An die Druckvorrichtung (26) ist ein Schredder (23) angeschlossen. Eine zentrale Verarbeitungseinheit (17) ist darauf ausgelegt, Eingaben von der Benutzeroberfläche (13) zu empfangen und den ersten Teil der geordneten Medien an eine Auftragsausgabe und den zweiten Teil der geordneten Medien an den Schredder (23) zu senden. <IMAGE>

IPC 1-7

B41J 13/00

IPC 8 full level

B41J 29/46 (2006.01); **B41J 11/48** (2006.01); **B41J 13/00** (2006.01); **B41J 29/00** (2006.01); **G03G 15/00** (2006.01); **G03G 21/00** (2006.01);
G06F 3/048 (2013.01); **G06F 3/0481** (2013.01); **G06F 3/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

B41J 11/485 (2013.01 - EP US); **B41J 13/0009** (2013.01 - EP US)

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)

EP 1226955 A2 20020731; **EP 1226955 A3 20030528**; CA 2368730 A1 20020729; DE 10202207 A1 20020801; JP 2002341613 A 20021129;
US 2002101607 A1 20020801

DOCDB simple family (application)

EP 02001070 A 20020122; CA 2368730 A 20020121; DE 10202207 A 20020122; JP 2002019179 A 20020128; US 77238401 A 20010129